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MISTROVSKÉ UTKÁNÍ 18. KOLA FNL NEDĚLE 10. 2. 2019 v 11:10 hodin

FK BANÍK SOKOLOV
FK VARNSDORFVERSUS

PARTNEŘI
UTKÁNÍ:



ÚVODNÍ SLOVO

ÚVODNÍ SLOVO VÝKONNÉHO ŘEDITELE 
MGR. TOMÁŠE PROVAZNÍKA
Vážení Baníkovci,

předem mi dovolte, abych Vás jménem FK Baník Sokolov 
přivítal na  prvním domácím utkání Fortuna národní ligy proti 
FK Varnsdorf, které se začátkem března odehraje na výborném 
povrchu. Naše hřiště bylo Komisí pro stadiony a  hrací plochy 
vyhodnoceno nejlepší možnou kategorií A, což patří mezi 
nejlepší povrchy ve druhé lize. I v porovnání prvoligových hřišť 
bychom patřili do první poloviny.

Zimní příprava mimo standardní náplně (kondiční testy v  Praze, soustředění v  Letkově u  Plzně) 
byla zaměřena na herní formu přípravy a stabilizaci kádru. Klub po skončení podzimní části sezony 
ukončil spolupráci s hráči Václavem Vašíčkem, Ondrejem Jakubovem a na hostování byl v průběhu 
zimní přípravy uvolněn do  Prostějova Adam Ševčík. Dlouhodobě hledáme hrotového útočníka, 
který splňuje vysoké druholigové měřítko. Pro jarní část se nám podařilo angažovat zkušeného 
téměř dvoumetrového útočníka Martina Holka a  talentovaného levonohého záložníka Daniela 
Nováka z Mladé Boleslavi. Cílem angažováním hráčů je zvýšení konkurence v týmu.

Pro jarní část Fortuna národní ligy máme dva sportovní cíle: jedním cílem je získávat 
maximální počet bodů, a tím se umístit v horní polovině tabulky a druhým cílem je bavit 
diváky fotbalem. Rádi bychom navázali herně i výsledkově na vynikající závěr podzimu. 
Během podzimu se podařily úpravy na  Městském stadionu (opravy a  nové fasády technických 
budov, vymalování vnitřních prostorů stadionu, atd.). Pro jarní část jsou připraveny stánky pro 
občerstvení a fanshop, dále pro Vaší lepší informovanost připravujeme velkoplošnou LED obrazovku 
6 x 4 metry a ozvučení stadionu pro zvýšení diváckému komfortu.

V  loňské sezoně jsme prošli náročným řízením pro získání statutu SCM, které jsme získali jako 
jediní v kraji. Jednou z nejdůležitějších podmínek je získání trenérů mládeže s nejvyšší kvalifikací. 
Podařilo se nám získat jednoho z  nejlepších trenérů v  regionu Karla Tichotu, který je bývalým 
ligovým fotbalistou, dlouhodobým úspěšným trenérem mládeže i mužů.

Kdo mne znáte osobně, víte, že miluji fotbal, společně s vedením klubu žijeme pro Baník. Moc bych 
si přál, abychom Vás dokázali fotbalem bavit. Pojďme společně zvítězit!!! Přeji Vám na  stadionu 
příjemnou zábavu a těším se na společné setkávání v průběhu celého jara.

Baníku zdar a fotbalu zvlášť
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VÍTÁME VÁS
Vážení fanoušci,

v dnešním utkání F:NL, které je zároveň prvním jarním domácím, hostíme severočeský FK Varnsdorf. 
Baník samozřejmě potřebuje na  začátku jara co nejvíce bodovat, závěr podzimu sice vyšel 
na  jedničku, ale k  potřebným klidným vodám tabulky stále získávat potřebné bodíky. Doufáme, 
že se nám to povede i s Vaší pomocí a podporou, která bude v nelehké jarní části velmi potřeba. 

Začátky fotbalu ve Varnsdorfu se datují z roku 1938, kdy zde vznikl první český klub SK Hraničáři. Oddíl 
měl pokračování až po 2. světové válce. Více informací se však dochovalo až od roku 1958, kdy mužstvo 
působilo v divizní soutěži. Z dalších informací vyplývá, že v  roce 1964 již Slovan působil v krajském 
přeboru, aktivně již v  krajských soutěžích hráli také žáci a  družstvo dorostu. Výraznou osobností 
těchto let byl Vlastimil Krupička, který v klubu hrál od roku 1947 a blížil se k 800. utkání odehraných 
ve Slovanu.
Varnsdorf hrál v sezoně 1968/69 divizi až do  léta 1972, kdy postoupil do třetí ligy. V této sezoně se 
zachraňoval až do roku 1977, poté následoval sestup do divize a v této republikové soutěži Slovan se 
střídavým umístěním v  tabulce hrál až do  roku 1995, kdy nakonec sestoupil do  krajského přeboru. 
Jenže v této soutěži mužstvo Varnsdorfu působilo pouze sezonu, pak postoupil zpět do divize. V té 
nejprve skončil na třetím místě, o rok později se ale slavil postup do ČFL. V třetí nejvyšší soutěži pak 
Varnsdorf hrál až do sezony 2009/2010, ve které sice v konečné tabulce ČFL obsadil až 6. místo, ale 
projevil zájem působit ve druhé lize a do této soutěže tak postoupil. První rok ve druhé nejvyšší soutěži 
se Varnsdorfu podařilo soutěž zachránit a celkově obsadit velmi slušnou 12. příčku se ziskem 37 bodů. 
V předloňské sezóně už Varnsdorf konečným pátým místem dokázal, že se ve druhé lize velmi dobře 
aklimatizoval, v sezóně 2014/15 dokonce vybojoval druhé místo ve FNL.

NÁŠ DNEŠNÍ SOUPEŘ: FK VARNSDORF
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UMÍSTĚNÍ POSLEDNÍCH SEZÓN:

2017/18 11. místo (35 bodů) FNL
2016/17 11. místo (35 bodů) FNL
2015/16 9. místo (34 bodů) FNL
2014/15 2. místo (59 bodů) FNL
2013/14 4. místo (47 bodů) FNL
2012/13 5. místo (49 bodů) II. LIGA
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BRANKÁŘI 1 – Miroslav Samoel (86), 16 – Martin Vaňák (00), 28 – Radek Porcal (88)

OBRÁNCI 4 – Petr Heppner (97), 7 – Kim Min Sung (00), 9 – Ondřej Rudzan (98), 
11 – Marek Richter (98), 17 – Kristián Zbrožek (90), 22 – Martin Kouřil (91)

ZÁLOŽNÍCI
2 – Lukáš Bielesz (99), 3 – Petr Kodeš (96), 5 – Josef Zezula (98), 6 – Lukáš Novák (96), 
8 – Ondřej Bláha (96), 10 – Bojan Dordič (94), 14 – Adam Ondráček (95), 
18 – Matěj Kubista (96), 19 - Pavlo Rudnytskyy (88)

ÚTOČNÍCI 12 – Patrik Schön (98), 15 – Jakub Barac (96), 20 – Ondřej Kocourek (96), 21 – Matěj Votava (97)

REALIZAČNÍ 
TÝM

Trenér: David Oulehla, asistent trenéra a trenér brankařů: Libor Macháček, 
kondiční trenér: Jan Filip, vedoucí mužstva: Zbyněk Přibyl, 
lékař: MUDr. Martin Nácovský, masér: Milan Tajnert.

VEDENÍ KLUBU
Ředitel klubu a generální manažer: Vlastimil Gabriel, technický ředitel 
a bezpečnostní technik: Jiří Hulán, sekretář klubu a tiskový mluvčí: Zdeněk Přibyl, 
ekonom: Hana Vestfálová

ZIMNÍ ZMĚNY 
V TÝMU

Odchody:  Miroslav Dvořák (KH – FC Slovan Liberec), Nathan Dzaba (konec smlouvy)
Příchody:  Kim MinSung ( přestup – Boin High School Soul, Korea), 

Ondřej Rudzan (NH – FK Mladá Boleslav), Josef Zezula (přestup – MFK Trutnov)

SOUTĚŽNÍ VÝSLEDKY FK VARNSDORF – FNL JARO 2019:
FK Varnsdorf – FK Pardubice 0:0

KÁDR FK VARNSDORF
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FK BANÍK SOKOLOV a.s.
Klub byl založen 7. července 1948 pod názvem Fotbalový klub HDB Sokolov. Po sjednocení 
tělovýchovy ve stejném roce byl v listopadu začleněn do ustavené ZTS Sokol HDB Sokolov. 
Poté vzniklo občanské sdružení FK Baník Sokolov a v roce 2006 je založena akciová 
společnost ve které je 100% vlastníkem Sokolovská uhelná, právní nástupce, a.s.

K DNEŠNÍMU DNI MÁ FOTBALOVÝ ODDÍL CELKEM 15 MUŽSTEV:
MUŽI: A tým – FORTUNA: NÁRODNÍ LIGA
DOROST: U19 a U17 – Česká liga, U18 a U16 – Česká divize
ŽÁCI: U15 a U14 – Česká divize, U13 a U12 – Česká liga
PŘÍPRAVKY:  U11 – okresní přebor ml. žáků, U10 – krajský přebor st. přípravek, 

U9, U8 – krajský přebor ml. přípravek a okresní přebor st. přípravek, 
U7 – okresní přebor ml. přípravek, U6 – liga elévů

ZÁKLADNÍ INFORMACE O KLUBU:
Název: FK Baník Sokolov, a.s.
Adresa klubu: Jednoty 1628, 35601 Sokolov
IČO : 26407833, DIČ: CZ26407833
Telefon: 724 431 075
Webová adresa: www.fksokolov.cz
Emailová adresa: banik@fksokolov.cz
Kapacita stadiónu: 5000. Klubové barvy: zelená, žlutá, černá
Barva dresu, trenýrek, stulpen: žlutá, černá, žlutá
Barva druhé kombinace: zelená, černá, zelená
Výstroj (značka): Nike; míče: Nike; obutí: Nike

DOZORČÍ RADA:
Předseda dozorčí rady: Ing. Jaroslav Rokos, MBA
Členové dozorčí rady: Ing. Karel Sýkora, Ing. Karel Kotous

PŘEDSTAVENSTVO:
Předseda představenstva: Bc. Pavel Makoň
Člen představenstva: Vítězslav Hejret, Bc. Petra Božeková Makoňová

MANAGEMENT FK:
Výkonný ředitel: Mgr. Tomáš Provazník
Sportovní ředitel: Vítězslav Hejret
Obchodní ředitel: Bc. Petra Božeková Makoňová
Ekonom klubu: Miroslav Miškovský
Sekretář klubu a technický manažer: Bc. David Palla
Účetní klubu: Dagmar Kovardinská
Šéftrenér mládeže: Vít Vrtělka
Vedoucí trenér dorost. kategorií : Karel Tichota
Vedoucí trenér žákovských kategorií: Bc. Marek Kratochvíl
Vedoucí trenér přípravkových kategorií: Tomáš Hájek

INFO FK BANÍK SOKOLOV
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A TÝM – ROZPIS JARO 2019

16. KOLO
Prostějov Třinec 0:1

Znojmo Hradec Králové 0:0

Ústí nad Labem Chrudim 3:1

Brno Vlašim 1:2

Sokolov Vítkovice 4:0

Pardubice Jihlava 0:0

Táborsko Varnsdorf 2:3

České Budějovice Žižkov 4:1

17. KOLO
Jihlava Znojmo 2:1

Varnsdorf Pardubice 0:0

Vítkovice Táborsko 1:0

Hradec Králové Sokolov 2:0

Vlašim České Budějovice 0:1

Žižkov Prostějov 4:1

Chrudim Brno 1:2

Třinec Ústí nad Labem 1:2

VÝSLEDKY
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18. KOLO
Domácí Hosté Termín Čas
Znojmo Chrudim 08.03.2019 18:00
Ústí nad Labem Vlašim 08.03.2019 18:00
Pardubice Třinec 09.03.2019 10:15
Prostějov České Budějovice 08.03.2019 14:30
Vítkovice Hradec Králové 09.03.2019 15:30
Sokolov Varnsdorf 10.03.2019 11:10
Táborsko Jihlava 10.03.2019 14:30
Brno Žižkov 10.03.2019 18:00

19. KOLO
Domácí Hosté Termín Čas
Jihlava Sokolov 15.03.2019 18:00
Třinec Znojmo 16.03.2019 10:15
Chrudim Pardubice 16.03.2019 10:15
Žižkov Ústí nad Labem 17.03.2019 10:15
Vlašim Táborsko 17.03.2019 15:00
Varnsdorf Vítkovice 17.03.2019 15:00
Hradec Králové Prostějov 17.03.2019 15:00
České Budějovice Brno 17.03.2019 17:00

TABULKA ROČNÍKU 2018/2019

PROGRAM
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ZIMNÍ ZMĚNY V KÁDRU
Odchody z FK Baník: Václav Vašíček (návrat Sigma Olomouc), Adam Ševčík (hostování 
v 1.SK Prostějov), Ondřej Jakubov (návrat Baník Ostrava).

Příchody do FK Baník: Daniel Novák (FK Mladá Boleslav), Martin Holek (volný hráč, naposledy 
SV Türkgücü – Ataspor München)

V zimním přípravném období absolvovali baníkovci celkem osm duelů:

FC VIKTORIA PLZEŇ – FK BANÍK SOKOLOV 7:2 (1:1)

SESTAVA BANÍKU

1. poločas: Belaň - Mejdr, O. Ševčík, Stropek, Dvořák II – Machek, 
Hlavatý – Štípek, Glaser (31. Liener), Kosak – Voleský;
2. poločas: Dvořák I - Mejdr (91. Hackl), Sýkora (91. O. Ševčík), Mišůn, 
Beránek – Glaser, Hlavatý (65. Machek, 91. Liener) – Bojda, A. Ševčík, 
Vávra – Vorobjev (105. Fišer)

1.FK PŘÍBRAM – FK BANÍK SOKOLOV 4:1 (1:1)

SESTAVA BANÍKU
Dvořák (46. Belaň) – Mejdr, O. Ševčík, Mišůn (46. Stropek), 
Beránek – Glaser (46. A. Ševčík), Hlavatý (46. Bojda) – Štípek (46. Machek), 
Vávra (46. Liener), Bojda – Voleský (46. Vorobjev)

ROBSTAV PŘEŠTICE – FK BANÍK SOKOLOV 0:6 (0:2)

SESTAVA BANÍKU

1. poločas: Belaň – Stropek, Ševčík O., Mišůn, Dvořák II. – Glaser, 
Machek – Štípek, Liener, Kosak – Bojda; 
2. poločas: Belaň – Mejdr, Stropek, Mišůn, Beránek – Vorobjev, Hlavatý, 
Liener, Vávra – Voleský, Ševčík A.

FC VIKTORIA PLZEŇ B – FK BANÍK SOKOLOV 2:1 (0:1)

SESTAVA BANÍKU

1. poločas: Dvořák I. – Mejdr, Stropek, Ševčík O., Beránek – Machek, 
Hlavatý – Vávra, Bojda, Glaser – Ševčík A.;
2. poločas: Dvořák I. – Mejdr (65. Stropek), Ševčík O., Mišůn, 
Beránek – Kosak, Hlavatý, Liener, Štípek – Voleský, Vorobjev

SLAVOJ VYŠEHRAD – FK BANÍK SOKOLOV 0:1 (0:0)

SESTAVA BANÍKU
Belaň (46. Dvořák I) - Mejdr (65. Ruml), O. Ševčík (46. Mišůn), Stropek, 
Dvořák II (46. Beránek) - Machek, Hlavatý - Kosak (65. Vávra), Glaser (65. 
Liener), Štípek (65. A. Ševčík) - Holek (65. Voleský)

A TÝM – ZIMNÍ PŘÍPRAVNÉ OBDOBÍ 2019
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FC SLAVIA K. VARY – FK BANÍK SOKOLOV 0:3 (0:0)

SESTAVA BANÍKU
Dvořák I (46. Belaň) – Ruml, O. Ševčík (60. Stropek), Mišůn, 
Beránek (60. Dvořák II) – Machek (46. Hlavatý), Čihák (60. Glaser) – Štípek 
(46. Mejdr), Liener (46. Holek), Vávra – Voleský

FK BANÍK SOKOLOV – JISKRA DOMAŽLICE 2:1 (1:0)

SESTAVA BANÍKU
Belaň (46. Dvořák I) – Mejdr, O. Ševčík (46. Mišůn), Stropek, 
Dvořák II – Machek (68. Čihák), Hlavatý – Vávra, Glaser (68. Liener), 
Beránek (61. Ruml) – Holek (68. Voleský)

FK BANÍK SOKOLOV – MFK CHRUDIM 1:2 (0:0)

SESTAVA BANÍKU
Belaň – Mejdr (46. Ruml), O. Ševčík, Stropek (46. Mišůn), 
Dvořák II (70. Beránek) – Machek (70. Stropek), Hlavatý (46. Čihák) – Štípek 
(70. Kosak), Glaser (70. Liener), Vávra (46. Novák) – Holek (70. Voleský).

Sokolovští fotbalisté prohráli v  posledním utkání zimní přípravy s  MFK Chrudim, 
konkurentem z druhé ligy, 1:2. Po bezbrankové první půli poslal baníkovce do vedení 
David Štípek, soupeř následně neproměnil pokutový kop. V  rozmezí tří minut mezi 
72. a  75. minutou se dvakrát trefil chrudimský Milan Ujec, který tak rozhodl zápas 
ve  prospěch svého týmu. O  prvním březnovém víkendu už na  Baník čeká mistrovský 
zápas v Hradci Králové.

Do  zápasu vstoupil Baník dobře a  v  17. minutě nechybělo mnoho, aby Glaser otevřel skóre. 
Po rohovém kopu však nasměroval míč jen do tyče. V 31. minutě střílel z hranice pokutového území 
Štípek, ovšem branku Chrudimi netrefil. O čtyři minuty později fauloval za šestnáctkou Belaň, ale 
soupeř poslal balón z následného trestného kopu jen do zdi. V 41. minutě pálil z dobrých třiceti 
metrů po odraženém míči Mejdr, brankář jeho pokus vyrazil. Za další minutu to z patnácti metrů 
znovu zkoušel Štípek, trefil však jen prostor uprostřed brány. První poločas tak skončil 0:0.

Po změně stran trvalo deset minut, než padla první branka. Postaral se o ní sokolovský David Štípek. 
Ještě před ním střílel velmi nadějně Ruml, ale balón proletěl nad břevnem. Hosté pak mohli srovnat 
z penalty, ale Belaň v brance Baníku se zaskvěl a střelecký pokus zneškodnil! V 72. minutě srovnal 
chrudimský Milan Ujec a  tentýž hráč o tři minuty později poslal chrudimský celek do vedení 2:1, 
které vydrželo až do  závěrečného hvizdu. Baníkovci tak v  generálce na  soutěžní zápas v  Hradci 
Králové padli.
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FC HRADEC KRÁLOVÉ – FK BANÍK SOKOLOV
2:0 (0:0)

BRANKA 72. Vlkanova, 80. Plašil

SESTAVA BANÍKU Belaň – Mejdr, Ševčík, Stropek, Dvořák II – Machek, 
Hlavatý (84. Liener) – Štípek (84. Novák), Glaser, Vávra (68. Kosak) – Holek

SESTAVA HRADCE Ottmar – Kopečný, Kvída, M. Plašil, Urma – Jukl – Vlkanova, Durdević 
(57. Zorvan), Kateřiňák, Leibl (77. Šípek) – W. Da Silva (89. Firbacher)

ROZHODČÍ Proske – Petřík, Leška
ŽK 1:4 (88. Ottmar – 35.+88. Machek, 45. Glaser, 61. Ševčík)
ČK 0:1 (88. Machek)
DIVÁCI 1189

Na  větší šance se čekalo do  druhého poločasu, první půle duelu 17. kola skončila bez 
branek. Baníkovci své příležitosti nevyužili, a tak skóre otevřeli domácí, v 72. minutě se 
prosadil Vlkanova. Druhý hradecký gól přidal deset minut před koncem Plašil. V závěru 
utkání byl navíc po druhé žluté kartě vyloučen Machek. Baníkovci tak jarní část sezóny 
začali porážkou 0:2.

První poločase žádný gól, ani vyloženou příležitost nenabídl. Do zápasu vstoupili mnohem aktivněji 
domácí Votroci, kteří si v  průběhu několika minut vypracovali solidní porci rohových kopů, ale 
baníkovská defenziva nechybovala. V  7. minutě pálil zajímavě Vlkanova, Belaně však k  zásahu 
nedonutil. Duel spěl k poločasové přestávce, když typickým gólem do šatny mohl v nastaveném 
čase udeřit kapitán Baníku Petr Glaser, ale střele chyběla větší razance.
Po přestávce se herní projev Baníku zlepšil a výsledkem mohl být vedoucí gól, který měl na hlavě 
po rohovém kopu Daniel Stropek, slavící 21. narozeniny, ale zamířil těsně vedle! Po hodině hry se 
do obrovské šance dostali hradečtí fotbalisté. Da Silva přihrál Vlkanovovi, jenž Belaně překonal, ale 
ten dokázal míč ztečovat do břevna! Další šance přišla na opačné straně. V 64. minutě si centr ze 
strany našel Ondřej Ševčík, ovšem míč nasměroval jen do Ottmarovy náruče.
V 68. minutě se v naší sestavě poprvé střídalo, když Vávru nahradil Kosak. V 72. minutě však i on 
sledoval, jak se domácí dostávají do vedení. Kopečný poslal balón do šestnáctky, tam si jej našel 
Adam Vlkanova a  v  pádu dokázal překonat Belaně - 1:0. V  80. minutě Hradec Králové odskočil 
na rozdíl dvou branek. Po standardce zahrané Vlkanovou hlavičkoval Marek Plašil, jeho pokus sice 
Belaň zneškodnil, ale na dorážku už byl krátký - 2:0. Naopak v 88. minutě inkasoval Vojtěch Machek 
druhou žlutou kartu, poté logicky červenou a Baník dohrával poslední minuty o deseti.

17. KOLO



JAN MEJDR

MÁM PROSTOR DĚLAT VĚCI, KTERÉ MĚ BAVÍ. 
SEBEREALIZACE JE DŮLEŽITÁ
Třiadvacetiletý pravý obránce Jan Mejdr působí 
na západě Čech už čtvrtou sezónu a během té doby 
se dokázal propracovat do základní sestavy našeho 
A týmu. V rozhovoru, který jsme s Honzou připravili 
speciálně do  prvního vydání Baníčku v  roce 2019, 
jsme se zaměřili převážně na jeho mimofotbalové 
aktivity. Jak sami poznáte, spektrum Honzových 
koníčků je poměrně zajímavé…

Honzo, vrátím se na  konec loňského roku. 
Po  skončení fotbalového podzimu se většina hráčů vydává na  dovolené do  zahraničí. 
Ty si vybíráš celkem neobvyklé destinace, naposledy jsi byl v Brazílii. Podle čeho si vybíráš, 
kam zrovna pojedeš?
Brazílie byla můj dlouhodobý sen. Už pár let sleduji ceny letenek, jaké je tam v průběhu roku počasí, 
ptal jsem se lidí, co tam byli. Troufnu si říct, že tuhle zemi mám nastudovanou. A na konci roku si to 
všechno tak pěkně sedlo, ceny letenek byly pod deset tisíc, což za poslední tři roky nebylo. Tohle byl 
rozhodující moment, který mě nakopnul. A proč Brazílie? Jednoznačně kvůli fotbalu.

V Brazílii jsi zažil spoustu dobrodružství. Můžeš některá z nich přiblížit?
Všude vyprávím, že jsem tam zažil všechno – od cesty k soše Ježíše až po krádež. Štěstí jsem měl 
v  tom, že Brazilci jsou hrozně přátelští. A  pokud zjistí, že vám míč u  nohy úplně nepřekáží, jsou 
schopní vás pozvat, abyste si s nimi zahráli. V průběhu roku jsem se navíc učil portugalsky, protože 
vím, že s angličtinou tam moc nepochodíte. Nakonec mě to překvapilo, protože angličtina byla ještě 
horší, než jsem si myslel (směje se). Za základy portugalštiny jsem proto byl velmi rád, díky tomu 
jsem se spojil s pár kluky, kteří mě zavedli i do favel. A když s sebou máte místní týpky, tak vás i tam 
berou trochu jinak. Díky nim jsem se dostal na pár fakt zajímavých míst, kam bych se asi běžně 
nepodíval.

Jaké další cesty máš v itineráři?
Řekl jsem si, že teď už budu cestovat jen s přítelkyní. V nejbližší době bychom chtěli do Ameriky, 
konkrétně do Los Angeles, protože tam tři roky žila. Chtěla by mě tam provést. A z těch exotičtějších 
destinací bych rád do Asie, pravděpodobně to vypadá na Vietnam.

»» 11 ««



Když jsi mluvil o snaze naučit se portugalsky, jakou váhu dáváš vzdělání, potažmo učení 
se nových věcí?

Neřekl bych vyloženě vzdělání, ale spíše seberealizace. Nyní mám prostor dělat věci, které mě 
baví. Když jsem hrál v pražských klubech, chodil jsem do školy a předměty byly striktně dané. Baví 
vás třeba dva z  deseti. Teď máme po  fotbale, posilovně, regeneraci volný čas, se kterým musíte 
nějak naložit. A já jsem s tím zpočátku dost bojoval. Pak jsem si přečetl pár knížek, prohlédl nějaké 
dokumenty a naučil svůj čas lépe organizovat. Učení cizích jazyků je jednou z věcí, která mě opravdu 
baví, což je třeba rozdíl oproti škole, kde vás do toho nutí, i když sami nechcete. Na každý den si 
připravím, co chci zvládnout, a snažím se to plnit.

Tvůj přístup se liší od toho stereotypu, jakým jsou fotbalisté vnímáni. Jak třeba s tímhle 
zapadáš do sportovního kolektivu?

U nás v týmu máme dost inteligentních hráčů. Ale asi takovým přístupem trochu vyčnívám a srandy 
u toho pochopitelně jsou. Vše má svoje meze, já s tím navíc počítám, a navíc se dokážu zasmát i sám 
sobě, takže nemám žádné problémy. 

Tobě se v posledních týdnech a měsících dostávalo nečekané publicity, která nesouvisela 
s  fotbalem, ale s  tvojí aktivitou na  YouTube. Ty se realizuješ i  jako youtuber, který 
prezentuje svá videa o mobilních hrách. Co mi k tomu povíš?

Na  začátek musím zdůraznit, že mým největším koníčkem a  do  čeho investuji nejvíc energie, je 
fotbal. Jasně jsem si stanovil, že mé vedlejší koníčky nesmí ohrozit fotbalovou činnost. Moje aktivita 
v této oblasti začala tak, že jsem odešel po škole z Prahy do Sokolova a získal spoustu volného času, 
který jsem vyplnil hraním mobilních her. Chtěl jsem kolem sebe nabalit lidi, kteří mají stejný zájem 
jako já, což se mi nakonec i povedlo. Postupem času se rozsah sledujících rozrůstal a momentálně 
mám v plánu točit i fotbalová videa. Chci postupně propojit fotbal – YouTube – hry a plánuji web 
s recenzemi mobilních her. 

Jaká byla reakce v kabině, když se spoluhráči zjistili, že pod přezdívkou Magician se skrývá 
Honza Mejdr?

Jednoznačně sranda, hned se to na mě navalilo (směje se). Stalo se to terčem posměchu, ale potom 
to opadlo. Sranda musí být a já bych si jí dělal z někoho jiného taky. Postupně se kluci začali zajímat, 
trochu mi i radit a já to opravdu oceňuji. Potěší mě, když má videa někdo sleduje. Zpětná vazba byla 
vesměs pozitivní. Samozřejmě to nikomu nenutím, koho to nezajímá, tak jeho názor respektuji. 
Naštěstí žijeme v zemi, kde si každý může svobodně vybrat, čemu se bude věnovat.
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Když se budeme bavit o hrách na mobilních telefonech, jak na tom jsou kluci v kabině? 
S kým si o tomhle tématu můžeš nejvíce pokecat?

Překvapilo mě, kolik lidí z Baníku sleduje YouTube a kolik hráčů takových her u nás je. Zpočátku 
tomu tak nebývalo, ale doba se mění. Hry se vyvíjí a jsou lepší než v minulosti. Za ty největší hráče 
bych označil Petra Glasera, Ondru Ševčíka nebo Davida Štípka. Hráčů mobilních her je ještě víc. 
Například hru League of Legends hraje podle mě tak sedmdesát procent kabiny. 

Pojďme přeci jen k  fotbalu. Jak hodnotíš svůj přesun z  Prahy do  Sokolova, v  podstatě 
z centra fotbalového dění do  jednoho z koutů České republiky? Jak zatím vnímáš tuhle 
čtyřletou etapu tvého mladého života?

Naštěstí je naše země pořád tak malá, že i ze Sokolova jste do dvou hodin v Praze, takže o takovou 
dálku se úplně nejedná. Ale z  osobního hlediska to vnímám jako velký posun, protože jsem 
přehodnotil svoje priority. Do té doby byl můj život řízený, nalajnovaný, dělal jsem, co se mi řeklo. 
Tady jsem se musel o sebe postarat sám, takže to bylo pouze o mně, co se svým životem podniknu. 
Fotbalu jsem podřídil vše a zatím to dospělo do této formy.

Druholigový fotbalista se nemůže finančně zabezpečit do  konce života, někteří hráči 
i v dobrém fotbalovém věku předčasně ukončili kariéru a věnují se civilním povoláním. 
Kde ty hledáš motivaci i ve vztahu k aktivitám, o kterých si mluvil?

To je dobrá otázka. Sbírám tady zkušenosti a stále mám sen dostat se do první ligy. Práce fotbalisty 
je ta nejlepší práce, jakou můžete mít. Když bych měl ale reagovat na hráče, kteří předčasně ukončili 
fotbalovou kariéru, tak já pro ně mám pochopení. Pokud se vaše kariéra chýlí pomalu ke konci a vy 
dostanete nabídku z mimofotbalové prostředí na stabilní práci, stabilní příjem, tak by byla škoda 
po  tom neskočit. Adaptace po  kariéře je těžká, o  tom se často mluví. Pokud dostanete dobrou 
příležitost, tak se těmto rozhodnutím nedivím.

Ty nejsi jediný vyslanec rodiny ve  fotbalovém světě. Otec Pavel je vítěz ligy se Spartou 
Praha z roku 1987, mladší bratr Tomáš hraje v Dukle Praha. Jak to po fotbalové stránce 
chodí u Mejdrů?

Tím, že jsem teď v  Sokolově, tak u  mě táta jakožto mládežnický trenér v  Dukle ztratil trochu 
kontrolu. Ale je rád, když se může přijet podívat na můj zápas. Myslím si, že všechno je nyní na mém 
bráchovi, který hraje v Dukle a už dokonce párkrát hrál i v týmu vedeným tátou. Táta tedy dohlíží 
hlavně na bráchův rozvoj.







TISKOVÁ KONFERENCE 

TISKOVÁ KONFERENCE 
KLUBU PŘED STARTEM 
JARNÍ ČÁSTI SEZÓNY
První mistrovský zápas jarní části sezóny 
se blíží a  na  Baníku se uskutečnila 
tisková konference za  účasti vedení 
klubu a  vybraného hráče A  týmu. Mluvilo se o  několika podstatných tématech - zimní 
přípravě, cílech pro jarní část, přestupové politice, infrastruktuře klubu a mnoho dalšího. 
V  následujícím článku vám nabízíme výběr toho nejzajímavějšího, co každý z  aktérů 
poznamenal.

Bc. Pavel Makoň, předseda představenstva

„Posílali jsme Vládě České republiky, na Karlovarské kraj, Radě města Sokolova i do médií prohlášení, 
které vyjadřuje podporu myšlenky, aby finanční prostředky vybrané za emisní povolenky zůstaly 
na Sokolovsku. Nyní se odvádí do státní kasy a do regionu se nevrací. Všichni vnímáme sokolovský 
okres jako zanedbanou oblast a je to potřeba řešit už dnes. Bylo by vhodné zřídit nějaké konto, účet 
tak, aby finanční prostředky bylo možné zpět investovat.“
„Ještě mám poznámku k návštěvnosti. Potkávám po městě fanoušky, kteří mi říkají dva argumenty: 
Vždyť vy nechcete postoupit do první ligy.  A taky, že je nutné zapracovat zapracovat místní hráče. 
Ano, my se hlásíme k  tomu, že z  ekonomických důvodů nemůžeme postoupit. Přihlášku jsme 
v  minulosti dát mohli, ale deklarovaná podpora v  té době utichla. Máme statistiku, kolik hráčů 
se přes nás posunulo do první ligy. Je to o tom, aby se tady hráči ukázali, zviditelnili se a my ho 
posuneme do nejvyšší soutěže. Dnes odchází tři čtyři top hráči z každého ročníku. Přece nebudeme 
bránit, aby nejlepší odchovanci měli možnost odejít do nejlepších klubů. Pak nám ale samozřejmě 
chybí, ale snažíme se ostatní připravit tak, aby se mohli připojit k A týmu. Je určitým alibismem, že 
lidé do Sokolova na fotbal nechodí. Kdo nechce, ten si vždycky nějaký důvod najde.“

Vítězslav Hejret, sportovní ředitel a hlavní trenér A týmu

„Důležité na konci podzimu bylo, že jsme získali body. Důvodem byla bojovnost, zvolená taktika 
a štěstí. Hned v Brně jsme podali heroický výkon a získali jeden bod. Ten byl strašně důležitý, dostali 
jsme se z toho nejhoršího. Zimní příprava nějaká byla, ale zhodnotí ji až prvních pět šest kol. Počasí 
i  zdravotní stav hráčů nám umožnili podstoupit v  přípravě všechno, co jsme měli naplánované. 
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Odehráli jsme osm zápasů, střídali jsme sestavy, těžko říct, jakou to má vypovídající hodnotu.“
„Stále hledáme hrotového útočníka. Za poslední dva roky jsme přivedli nejlepšího střelce ČFL, což 
byl František Dvořák, i nejlepšího střelce MSFL, kterým byl Jan Silný.  Loni tady byl Václav Vašíček, 
který je také střelcem. Rozdíl mezi druhou a třetí ligou je velký, adaptace se většinou nepovede. 
Nakonec jsme nyní podepsali Martina Holka. Ten má hodně předpokladů, na druhou stranu hrál 
v poslední době nižší soutěže v Německu. Uvidíme, jak zvládne tempo druhé ligy.“

Mgr. Tomáš Provazník, výkonný ředitel

 „Co se týče jarní části, los k nám nebyl příliš přívětivý. V neděli začínáme v Hradci Králové, následně 
přivítáme herně silný Varnsdorf a  poté hrajeme v  Jihlavě. První tři jarní kola jsou tedy skutečně 
velmi těžká.“
 „Co nejrychleji se budeme snažit získat adekvátní počet bodů, abychom se do  klidného středu 
tabulky a mohli trápit největší hráče v naší lize, to znamená Brno, České Budějovice a další aspiranty 
na postup. Zachytit začátek jarní části bude klíčové.“
 „Vedlejším produktem naší činnosti je zhodnocování hráčů. V našem kádru máme několik hráčů, 
kteří mají potenciál nastupovat v  nejvyšší soutěži. Věřím, že po  nějakém našem hráči sáhne 
po ukončení sezóny některý z prvoligových klubů.“
 „Pravidelně se věnuji také tématu infrastruktury. Dlouhodobě se bavíme o  zázemí pro mládež 
a vedení klubu. V současné době uvažujeme, že upustíme od demolice a novostavby a vydáme se 
cestou rekonstrukce stávajícího objektu. Je to levnější a  efektivnější. Novostavba by vyžadovala 
investici ve výši 50 miliónů, není na to vypsán žádný dotační titul a samotná částka je na poměry 
města velmi vysoká. Město Sokolov schválilo investici na  velkoplošnou obrazovku o  rozměrech 
6x4 m, která by se měla na stadionu objevit v  letním období. Chystáme také další drobné kroky, 
kterými chceme zvyšovat standard v areálu.“

Petr Glaser, záložník a kapitán A mužstva

„Budu mluvit i za kluky, přípravu nikdo nemá rád, ale pro všechny je důležitá. Tahle příprava byla 
jedna z těch příjemnějších, často jsme trénovali s míčem na hřišti. Těšíme se na zápasy, konečně 
se to blíží a my budeme moct prodat ty dva měsíce zimní přípravy. Doufám, že to půjde dobrým 
směrem. Neproběhly žádné zásadní změny, jsme spolu pohromadě, a to by se mělo ukázat na hřišti.“
„Hradec, Brno, Jihlava a  Budějovice budou chtít po  fotbalové stránce jít nahoru, budou se chtít 
porvat o postup. My jim to budeme chtít zkomplikovat a ztížit. Hrát se dá s každým.“
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SOUTĚŽTE S BANÍKEM

POLOČASOVÁ SOUTĚŽ!!
Soutěžící se snaží míč přihrát z  hranice velkého vápna co nejblíže středovému bodu. Všichni 
soutěžící provádějí kop najednou a to ve dvou kolech. Dráha míče může být ovlivněna jiným míčem. 
O celkovém pořadí v poločasové soutěži rozhoduje vzdálenost míče od středového bodu.

FK Baník Sokolov ve spolupráci s partnery klubu, kterými jsou květinářství Sakura, Steak 
bar George, Bazén Sokolov, Krufin s.r.o., Grill Luno, Bowling Lion, fitness Ural a Lasting, 
pro Vás připravil tři soutěže o hodnotné a zajímavé ceny.

Poločasová soutěž o hlavní cenu v hodnotě 2 000 Kč!!!
Tři vylosovaní šťastlivci (dva držitelé vstupenek na utkání a jeden majitel permanentní vstupenky) 
o poločasové přestávce změří síly v přihrávce na přesnost. Nejúspěšnější střelec si pak domů odnese 
zajímavé ceny, které do soutěže věnovali naši partneři.

Partnerem Ankety pro ženy je květinářství Sakura.

CHCETE, ABY SE O VÁS VĚDĚLO?
INZERUJTE V BANÍČKU, ZPRAVODAJI FANOUŠKŮ BANÍKU!

Více informací na www.fksokolov.cz















SLEDUJ ZÁPASY

FORTUNA:LIGY
NOVĚ NA FORTUNA TV

SLEDUJ ZÁPASY

FORTUNA:LIGY
NOVĚ NA FORTUNA TV

Ministerstvo financí varuje: 
Účastí na hazardní hře může vzniknout závislost!18+

Vsaď si

Jdi na ifortuna.cz









PARTNEŘI

http://www.fksokolov.cz/partneri-klubu/

GENERÁLNÍ PARTNER

HLAVNÍ PARTNEŘI

MEDIÁLNÍ PARTNEŘI

SPORTOVNÍ PARTNEŘI

Partner pro zdravotní péči hráčů FK Baník Sokolov



PARTNEŘI KLUBU

http://www.fksokolov.cz/partneri-klubu/
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REALIZAČNÍ TÝM
Trenér: Vítězslav Hejret  
Asistent: David Vaněček

Trenér brankářů: Stanislav Vahala
Vedoucí a kustod: Václav Zíma ml. 

Masér a fyzioterapeut: René Raszka
Lékaři: MUDr. Lukáš Galek,

MUDr. Oldřich Vastl ml. 

BRANKÁŘI
1 Jaroslav Belaň (81)

22 Jakub Dvořák I. (87)

OBRÁNCI
3  Milan Mišůn (90)

  5  Daniel Stropek (98)
  8  Adam Beránek (91)

14  Jan Mejdr (95)
19  Ondřej Ševčík (95)
23  Ondřej Ruml (96)
24  Adam Čihák (95) 

 
ZÁLOŽNÍCI

6  Daniel Novák (98)
  7  Vojtěch Machek (90)
  9  Stanislav Vávra (93)

10  Petr Glaser (88)
11  Jan Kosak (92)

12  David Štípek (92)
17  Jakub Dvořák II. (89)
20  Michal Hlavatý (98)

21  Erik Liener (94)

ÚTOČNÍCI
15  Patrik Voleský (98) 
16  Martin Holek (89)


